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Als gevolg op het eerste deel wisten we nu wat er nog te doen 

stond met de school.Maar bij het uitvoeren van kwamen we in 

botsing met de regels die hier voor nieuwbouw van scholen 

gelden. 

Laten we maar beginnen met het plafond, het grondhout wat 

hiervoor nodig is mag niet van kokosnoot hout zijn. Maar moet 

van een duurder hardhout zijn. Dat komt omdat kokoshout is 

zacht en heel erg geliefd bij de termieten die hier bij bosjes 

rondzwerven Die zijn in staat om binnen een tijd van 5 jaar al 

het grondhout zover weggevreten te hebben dat het hele 

plafond naar beneden komt. En wij hebben toch wel een 

behoorlijk grote overspanning van 7 x 9 meter dus dat 

financiële plaatje ging er drastisch anders zien. Ik had bijna 

geen zin meer in mijn eten…..m.a.w. ik had even gegeten en 

gedronken. Dit is nog maar één facet maar zo ging het ook 

door met de watervoorziening. 

Wij hebben nog een watertank dus dacht ik pakken we die en 

zetten we die op de heuvel. Mooi niet want dat tank worden 

moet een zwaar gemetselde bak worden en die mag niet te 

klein worden want hij mag met een tyfoon niet op de kinderen 

terecht komen en zo nog een aantal zaken. Bij elkaar komt het 

4 keer zo duur als in onze begroting zat. Maar het punt van no 

return zijn we al een poosje gepasseerd dus er tegen aan en 

afmaken. 

Maar voor dat het geheel klaar is om weer aan de 

vertegenwoordigers van het departement aangeboden kan 

worden zijn we zeker 2 maanden verder. Dat schijnt geen 

probleem te zijn want er mag in deze toestand al les gegeven 

worden. Er zijn al 96 kinderen uit vier dorpen aanwezig en 

iedereen gaat er vrolijk tegen aan. 

Nu voorlopig de school eens vergeten en hebben samen met dr 

de Lara van het Ormoc district hospitaal de geschiedenis van de 

nierdialyse doorgenomen en het blijkt dat op papier er al een 



aardige hoeveelheid werk gedaan is maar er was nog geen 

zogenaamde schop de grond in gegaan. Nu blijkt dat de ruimte 

die beschikbaar is niet groot genoeg is, maar de gouverneur 

zorgt nu voor een bijgebouw waar dus de apparatuur gereinigd 

kan worden en ook onderhoud aan de apparatuur gepleegd kan 

worden Dus dat gaat de gouverneur doen. En zo is het meeste 

geregeld. Alleen nog een aantal bedden en klein materiaal en 

daar was aan ons gedacht. Dit is allemaal bekeken en gekocht 

zo dat wij ons deel klaar hebben. En dan zit de job er op en ga 

ik nog even naar de kapper en de papieren voor de terugreis 

klaarstomen En ga ik donderdag met de eerste boot naar Cebu 

en dan naar het vliegveld. Ik hoop vrijdag in de loop van de 

dag weer thuis te zijn.  

En nu aan het eind van de dag werd ik gevraagd om even naar 

de bank te komen. Nou daar mocht ik even uit komen leggen 

wat al die geldtransacties die we hier de laatste tijd uit de bank 

halen te betekenen hadden (dus de Filipijnse UBO) schijnt hier 

toch te werken Nou dat even uitgelegd en toen mocht ik weer 

gaan. 
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